

# SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN



STYRELSEPROTOKOLL #2, 2023-03-21

## Närvarande:

Curt Andersson	X	Linn jakobsson	X	Ingela Nilsson	x
Fredrik Pettersson	X	Emilian Atanasiu		Joseph Hasselmark	
Carl-Albert Carlstein	x	Johan Eng	X		

## §1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden hälsar alla välkomna, öppnar mötet och fastställer dagordningen.

## §2 FÖREGÅENDE MÖTETS PROTOKOLL

Föregående mötets protokoll godkändes i befintligt skick.

## §3 UPPFÖLJNING AV EKONOMI-ENERGI

Inga avvikelser från budget.

### §3.1 ARVODERING ÖVRIGA UPPDRAG

Lika med tidigare år, 150 kr per timma.

### §3.2 ARVODERING STYRELSE, REVISORER OCH VAKTMÄSTARE ENLIGT ÅRSMÖTESBESLUT.

Årsstämman beslutade om en höjning på 3%.

### §3.3 ERSÄTTNING FÖR KOSTNADER VID STYRELSEMÖTE

Ersättning utgår med 800kr/per möte till den som inhyser styrelsemötet, oförändrat sedan tidigare.

## §4. ANSVARSOMRÅDEN FÖRDELADE INOM STYRELSEN

Curt Andersson – Daglig skötsel samt UC och kulvertsystem.

Emilian Atanasiu (Emilians bokföringsbyrå) – Energiavläsning och ekonomi administration.

Linn Jacobsson – Information nyinflyttade, lekplatser/bollplan samt uthyrning bord etc.

Johan Eng – Kabel-tv och bredband, hemsidan samt övrigt fördelade uppdrag, Avläsning laddboxar.

Fredrik Pettersson – Lekplatser/bollplan samt övrigt fördelade uppdrag.

Carl-Albert Carlstein – Avläsning Energi och vattenmätare vid flytt.

## §5. ARBETSFRÅGOR

### §5.1 LEKPLATS VÄSTRA SIDAN

Lekplatsen som är fungerande idag kommer skjutas på framtiden pga de högre omkostnader för föreningen. Mer fokus kommer läggas på städdagarna tills vi ser att budget kan sättas för renovering och upprustning.

## **§5.2 SNÖRÖJNING BESLUT**

Möte kommer att ske med våra snöröjare gällande framtida rutiner och det ekonomiska, hur det skall läggas upp med chaufförer och röjning samt skrivs in i avtal. Besiktning utav området sker också nu under våren för eventuella skador som uppkommit.

## **§5.3 UTREDNING AV HJÄRTSTARTARE**

Fredrik i styrelsen samt Kent får i uppgift utav styrelsen att utreda frågan vidare, information har lämnats från Curt.

## **§5.4 KOMPLETTERING BELYSNING GARAGE**

1 st extra lampa skall monteras på garagelänga västra sidan. Då det saknas belysning där.

## **§5.5 SKYLTING INFART**

Skyltningen om låg hastighet skall flyttas närmare vägen och infarterna emot där dem sitter idag precis efter besöksparkeringarna. Då vi hoppas detta ger mer effekt till lägre hastighet.

## **§5.6 RENGÖRNING IMKANALER KÖK**

Rengörning imkanaler i kök behöver göras igen. Företaget som var hos oss sist skall kontaktas för offert, avtal skall skrivs med utförande företag innan arbete utförs gällande hur vi vill det skall utföras.

## **§5.7 INKÖP FARTHINDER**

Beslut togs om att köpa in fler av den höga modellen som vi haft som prov då dessa gett bra effekt för hastigheten inom området. Dessa skall placeras ut där de beräknas behövas idag. Ingela får uppgift att beställa dessa, vaktmästarna får hjälpa till med utplacering.

## **§5.8 FÖRSÄKRING I GARAGE MED LADDBOXAR**

Emilians bokföringsbyrå får i uppgift att kolla upp gällande försäkringarna.

## **§5.9 LAGFARTS SAMMANTRÄDE**

Efter våra skrivelser till lantmäteriet om området och lagfart apollofjärilen 91 så kallas vi till lagfartsmöte i juni. Emilian och Curt skall närvara på detta möte.

## **§6.0 SOPNING ISGRUS**

Sopning utav isgrus kommer att beställas till veckan efter påskhelgen utav Curt. Vi önskar samtliga hushåll hjälper till att sopa ut grus från kanterna och hålla området fritt så detta kan sopas upp enkelt.

## **§6.1 STÄDDAG**

Städdagen kommer att ske den 29 april, container ställs ut under denna period där enbart trädgårdsavfall får slängas. Städansvarig är Linn som även delar ut information till vardera städledare.

## **§6.2 ANSVARIGA STÄDLEDARE**

Enligt tidigare fastställt schema. Linn kommer att kontakta varje städledare med all nödvändig information som sen delar ut denna på sitt område inför varje städtillfälle som i sin tur informerar dem boende i sitt område om uppgifter.

### **§6.3 ANSVARIGA FÖR GRÄSKLIPPNING PÅ ALLMÄNNA YTOR**

Gräsklippning fortsätter enligt tidigare schema, om någon är intresserad av att hjälpa till att klippa gräs på området för att avlasta de övriga vänligen kontakta någon i styrelsen.

### **§7.0 ÖVRIGA FRÅGOR**

Gångarna mellan vissa hus är undermåliga och inte så breda som de skulle behöva vara. Ingela får i uppgift att utföra pilotprojekt med att lägga mer plattor och ta bort asfalt där det kan behövas.

### **§8.0 NÄSTA MÖTE**

Sker den 9 maj kl 19.00

### **§9.0 MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordföranden tackar för mötet och avslutar.

Vid protokoll 21 mars -23



**Fredrik Pettersson, Sekr**



**Curt Andersson, Ordf.**